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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2015/16:4 Regeringens finansiering av fri entré

Regeringen har aviserat att man avser att införa fri entré vid vissa statliga 
museer. I budgeten för nästa år avsätter man 80 miljoner kronor för att 
finansiera reformen. 

Till SVT Kulturnyheterna motiverar kulturministern summan med att ”vi har 
varit i ständig dialog med museerna, 80 miljoner är vad de själva uppskattar att 
det ska behöva täcka och 80 miljoner är det vi investerar”.Samtidigt visar andra 
utredningar att kostnaden skulle bli betydligt högre.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kultur- och demokratiminister 
Alice Bah Kuhnke:

 

På vilket beräkningsunderlag bygger ministern sin budget på 80 miljoner 
kronor?

………………………………………

Olof Lavesson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-09-17
Besvaras senast
2015-09-23 kl. 12.00


